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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen tirsdag den 27. juni kl. 17.15-20.15 
Der serveres en let anretning ved mødets start 

Mødeleder: Mikkel 
Referent:  Rikke 
    Kl. Punkt Præsentation Handling 
1 17.15 Godkendelse af dagsorden    
2 17.20 Præsentation  Præsentation af alle   
3 17.50 Konstituering Følgende funktioner skal besættes:  

 Formand: Jan Wammen 
 Næstformand: Mikkel Avnskjold 
 Referent: Rikke Fjeldsted eller anden fra ledelsen. 

 

Karen er valgt til at 
sidde i 2 år 

4 18.05 Orienteringer  Meddelelser  
 Formanden 
 Skoleledelsen 

o Det har været en god skolestart, og de nye børn er 
kommet godt ind på skolen. God struktur til at tage 
imod de nye elever. God tradition med, at mellemtrin 
og indskoling synger KLM sangen. 

 



 

 

o Ombygning i udskolingen, og det er godt på vej. 4 
lokaler er klar. Pga. larm er sidste lektion omlagt til 
virtuel undervisning. 

o Nye møbler på mellemtrinnet, så der er bedre 
mulighed for gruppearbejde. De gamle elevskabe er 
fjernet. 

o Ekstra gruppelokale i udskolingen er etableret. 
o Skolen har fået en laser cutter, mhp. at etablere 

makerspace. Det er lærere, der har søgt midler. 
o Skolen har fået dyr, to slanger og en fugleedderkop. 

De står på gangen ved Naturfag. 
o Der er fundet midler kommunalt til at forbedre de 

trafikale vilkår ved Duevej/Dronning Sofiesvej. 
o Der er fundet midler til, at etablere cykelparkering 

tættere på skolen. 
o Vi arbejder med Sunde fællesskaber, og et af 

tiltagene er hytteture på 2. og 7. årgang. Dette skal 
styrke det sociale fællesskab. Lærere og 
pædagoger giver rigtig god feedback på dette. 

o Skolen har besluttet af lave en ekstra 
trivselsundersøgelse blandt børnene. Denne skal 



 

 

være grundlæggende i årgangenes 
trivselskonferencer. 

o Der er stor søgning til skolen udefra. Særligt på 8. 
årgang. Udfordringen her er, at der er en stor 
procentdel af nye elever, og det kræver en del at få 
dem integreret. På denne årgang er der mange 
elever, der fra starten af 7. klasse, der er startet i 
talentklasse. Eleverne komme fra flere forskellige 
skoler eller er tilflyttere til kommunen. 
I forbindelse med nye elever i udskolingen, er der en 
lærer, der er mentor for de nye, så vi sikrer, at de 
falder godt til. Dette er nyt i år. 

o Vi har ansat tre nye medarbejdere til dette skoleår. 
En lærer til indskolingen og en lærer til 
mellemtrinnet og en pædagog til indskoling og SFO. 

o Der er i år en koordinator blandt medarbejderne, der 
står for udsmykning af skolen. 

 Medarbejder repræsentanter  
o I Roskilde Kommune er der fokus på stærke/sunde 

fællesskaber med bl.a. NEST principper 
o Undervisningstimetallet er sat ned til minimum, og 

derfor er der flere to-voksen timer. Kresten forudser, 



 

 

at lærerne skal tale om, hvordan der bedst arbejdes 
med to-voksen timer, så eleverne får et større 
udbytte af undervisningen. 

o Der er regelmæssige teammøder på årgangene, det 
er ved at være indarbejdet. 

 Elevrådet 
o Der er indskolingsvalg i næste uge, og stormøde 

ugen efter. Der er både stormøder for alle årgange, 
og møder for henholdsvis indskoling, mellemtrin og 
udskoling. 

 Andre 
o Projekt for elevrådet: At eleverne er med til at passe 

på tingene, og at de så får eksempelvis en 
basketballbane eller andet. Så eleverne kan se, at 
det betaler sig at passe på tingene. 
 

5 18.25 Referat procedure  Forslag om, at referatet sendes til bestyrelsen umiddelbart 
efter mødeafvikling. Efterfølgende kan man som medlem 
kommentere på dette i en uge. Såfremt der ingen 
bemærkninger er, betragtes det som godkendt og det 
lægges på hjemmesiden.  

Dette er vedtaget 



 

 

Såfremt der er indholdsmæssige uenigheder, tages 
referatet op på næstkommende bestyrelsesmøde.  

6 18.35 Mødekadence, omfang og 
placeringer 

 PT. 6 gange om året. Omfang 3 timer 
o Formanden og Kasper sender forslag til datoer ud. 

Dette fortsætter. 
Ønsker til møder: 
- Ulige uger 
- Rullende dage 
 
Næste møde d. 7. 
oktober 
KB sender forslag til 
øvrige 4 møder til 
bestyrelsen.  

7 18.50 Pause   
8 19.05 Temaer for 

bestyrelsesarbejdet 2024-
2025 

 Trivsel og sunde fællesskaber indsatser på KLM (ønske fra 
sidste år) 

o Herunder mellemform 
 Skoleårets planlægning og timefordelingsplan (obl.)  

o Der kommer nyt udspil fra forvaltningen, det skal 
tages op i SKB. 

o Timefordelingsplanen kommer fra ministeriet. Her er 
der også nyt de kommende år. 

 Budget (obl.) – Februar 

 



 

 

 Forslag til temaer fra bestyrelsen 
o Brug af digitale devices – Anbefalinger fra skolen 
o Mere analog undervisning 

Skal eleverne have iPads/PC eller hvornår? 
o Samarbejde med Klub (Viadukten) Hvordan holder 

vi børnene i klub? 
o Hvordan klæder vi de unge på klare en 

ungdomsuddannelse? – Hænger sammen med 
teamet om brug af digitale devices. 
 

9 19.35 Forældresamarbejde 
”anbefalinger fra Tænketank”   

Kasper præsenterer anbefalingerne fra Tænketanken. 
Overskrifterne er: 
”Mødeformer og rum” samt ”God brug af digitale platforme” 
Eksempelvis brugen af AULA og opdatering/opstramning af 
skolens principper for skole/hjem-samarbejdet. 
 
Skolen kan kun komme med anbefalinger til, hvordan 
forældrene kommunikerer, og det kunne være et emne til 
forældremøderne. 
 
SKB vil gerne drøfte, om princippet for skole/hjem-samarbejdet 
skal strammes op/redigeres. 

 



 

 

 

 
10 19.50 Forslag om 

forældrearrangement  
 Børns Vilkår om digital dannelse 

o I uge 41 kommer Børns Vilkår til skolens og holder 
oplæg om digitaldannelse. Dette er for hele skolen. 

o SKB bakker op om dette. 

 

11 20.05 Eventuelt  Normalt er der ikke så mange punkter på dagsordenen. 
 Datoer for årets møder kommer i løbet af en uge, og der 

meldes ind, hvis man ikke kan. 
 Opdatering af skolebestyrelsen på hjemmesiden. Navn og 

billede af alle medlemmer. 
 Skole og forældre har uddannelse for nye 

bestyrelsesmedlemmer. Kasper undersøger muligheden for 
dette og melder ud. 

 Der er to suppleanter, sidste år deltog suppleanterne, når 
der var afbud. Dette fortsætter. 

 


